
OBEC KAPUSANY
oBECNV uneo repuSeNv
Hlavn6 104/6, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA

napisand v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 09. jrina 2017 so zaiiatkom o 10:00 h na Obecnom rirade v Kapulanoch

Pritomni:
Ing. Jrin Zemd6k, prednosta obecn6ho irradu

Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce

Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatelka
poslanci - podl'a prezendnej listiny
Mgr. Janka SimouA - riaditelka ZS s MS Kapusany

Program:
1. Ofvorenie.
2. Vollba komisii (n6vrhovri, urdenie overovatel'ov z6pisnice).

3. Kontrola plnenia uzneseni.

4. Inlormdcia o dinnosti ZS s MS Kapu3any.,
5. Rozpodtovd opatrenie d. l/2017 vZS s MS Kapu5any.

6. Rozpodtov6 opatrenie obce Kapuiany d .312017 .

7. Stanovisko hlavndho kontrol6ra obce k n6vrhu z6veredn6ho ridtu za rok 2016.

8. Spr6va nez6visl6ho auditora z auditu ridtovnej z|vietky.
9. ZtvereEn! idet obce KapuSany zarok2016.
10. N6vrh Vseobecne ztldzneho nariadenia obce Kapusany E. 3/2017 o urdeni vlfsky

dot6cie na mzdy a prev6dzku Skdl a Skolsklch zariadeni.

1 1. Dodatok d. I k Statritu Obce Kapu5any.

12. N6vrh na vysporiadanie pozemkov pod komunik6ciami ul. Kr6l'ovsk6, TehelnS,

Slovensk6, Bardejovsk6 a Pod hradom.

13. N6vrh na obstaranie Uzemn6ho pkinu z6ny ,,Kapujany, obltnA z6na Na niznej tabuli".

14. Schv6lenie dokument6cie pre rizemnd rozhodnutie na stavby: Obytn6 z6na Kapusany -

Vtadi hon - Mlynisk4 I. etapa - komunik6cie a IS.

15. Zriadenie vecn6ho bremena ku skolaudovaniu kanaliziicie na ul. Nov6 Stvrt'.

16. PrediZenie ndjomnfch zmhiv v 6 bj. a 18 bj. a pridelenie bytu v 18 bj"
17. N6vrh planu kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce na II. polrok 2017.

18. Ziadosti.
19. R6zne.
20. ZAver.
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Bodi. 1- Otvorenie.

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Pribula. Privital
pritomnfch a skon5tatoval, ze pritomni sir poslanci p. Bada, p. Gdovin, p. Gutekov6, p. Havrillov6,

p. Lapo5. Poslanci p. Lukid ap. Jakia pridu neskdr a poslanci p. Mathia ap.- Stankovid sa

ospravedlnili z neridasti. Obecnd zastupitel'stvo je uznii3aniaschopn6. Oboznrimil poslancov s

plinovanjm programom zasadnutia a oplital sa na n6vrhy na doplnenie. Pani Havrillov6 navrhla

doplnit' bod z Rady Skoly, na do p. starosta uviedol, Ze k tomuto bodu sa vyjadri v bode d. 4. P.

Havrillov6 sa informovala, predo sa neposiela zipisnica z OcZ poslancom, ked v minulosti na OcZ

bolo uveden6, Ze sa bude posielaf poslancom na pripomienkovanie, na do p. starosta uviedol, Ze na

predch6dzajfcich zasadnutiach rozhodol, Ze z6pisnica sa bude pisaf len v kr6tkosti a bude sa

posielat' len overovatellom z6pisnice, robi sa i nahr6vka na CD. P. HavrillovdL sa oply'tala, ked'Ze

materi6ly, ktor6 mali b1d prerokovan6 na rade Skoly sa neprerokovali, di sa budri schvatovat' na

ocz, na do p. starosta uviedol, Ze sa k tomu vy'jadri v bode d. 4. P. Gutekov6 sa opytala na

pripomienku k z6pisnici z predchrldzajriceho OcZ, ktoru dorudila na obec, 6i trito pripomienka bude

prerokovan6, na 8o p. starosta uviedoi, Ze bude prerokovan6 v bode d. 19.ziadne in6 pripomienky

k programu OcZ neboli.
Hlasovanie zapredloLeny program OcZ: za:4 proti: 0 zdrLal sa: p. Havrillov6

Bod i. 2 - Vol'ba komisii'

Starosta navrhol poslancov do komisii.
N6vrhov6 komisia: Sl6vka Gutekov6
Overovatelia z6pisnice: Andrej LapoS a Stanislav Gdovin
Starosta dal hlasovaf za predloZenj' n6vrh.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:5 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bod i. 3 - Kontrola olnenia uzneseni.

Starosta obce obozn6mil poslancov s plnenim uzneseni z posledndho zasadnutia OcZ;

konkretizoval, ktor6 uznesenia sri splnen6 a na ktor..ich sa pracuje. Op;y'tal sa poslancov, di mii

niekto pripomienky k plneniu riloh. Pripomienky k plneniam tloh vypllvajricich z uzneseni neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie E. fin0fi
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie inform6ciu o plneni uzneseni zo zasadnutia

OcZzo dha243.2017.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:5 proti: 0 zdrlal sa: 0

Bod 6. 4 - Informdcia o Einnosti ZS s MS Kapu3anv.

Pifur starosta privital p. Simovri a odovzdal jej slovo'
p. Simov6 informovala poslancov s dinnost'ou ZS s MS Kapusany od jej poverenia do funkcie

riaditel'ky - informovala o menovani Eduarda Skonca do funkcie zastupcu riaditel'a, o vykonanej

inventarizicii, odovzdani agendy do archivu, s podtom Ziakov prijatich do I. rodnika a do MS,

s vfsledkami monitoru deviatakov, o zrealizovanej akad6mii Ziakov a pod..
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P. starosta nakol'ko nebol pritomni na OcZ dia 24.03.2017, preto ozrejmil poslancom situ6ciu
v ZS s MS z marca tohto roku; informovat. Ze po tom. ako p. riaditel' poZiadal o rozviazanie
pracovn6ho pomenr, riadenim ZS s MS poveril p. Simovri. Dalej uviedol, Ze obec predmetnri vec
nebude presetrovat', na to s[ org6ny iinnd v trestnom.. konani. Informoval poslancov, Ze p.

poslankyia podala n6wh na vykonanie kontroly ZS s MS p6nom kontrol6rom, ale mysli si, Ze

najkompetentnej5ou na vykonanie kontroly je p. auditorka a preto ju poZiadal o lykonanie kontroly.
P. Gutekovii preditala svoju Ziadost', ktoru zaslala p. kontrol6rovi na doplnenie plinu kontrol
o kontrolu 5koly. Napriek tomu, Ze p. starosta poZiadal o vykonanie kontroly Skoly p. auditorku,
Liada, aby p. kontrol6r kontrolu vykonal a aby sa o tom hlasovalo.
P. starosta ap. Ferenc informovali poslancov, Ze doklady Skoly budri kontrolovat' orgriny dinn6

v trestnom konani a z odboru Skolstva, preto nie je vhodnd a ani sa to nerobi, Ze v dase kontrol sa

vykon6vajri d'alSie kontroly na tu istu vec. e ize moment6lne je predmetnd vec v kompetencii
orgiinov dinnfch v trestnom konani a znalcov. Je potrebn6 podkat' na ich rozhodnutie. P. starosta

taktieZ upozomil nato, ie existuje prezumpcia neviny.
V dase o 10:50 h sa dostavil poslanec p. Luk6d.
Na zever p. starosta zd&aznil, Ze predmetnri z leLitosf rie5ia org6ny dinn6 v trestnom konani,
vedenim Skoly je poveren6 p. Simov6 a pre obecje t6to vec ukondenii.
P. Gutekov6 sa oplftala, di p. auditorka kontrolovala pred dvoma rokmi aj zverejfiovanie, di je to
uveden6 v spr6ve z kontroly aZe by chcela byt'informovan6 s touto spr6vou, na do p. starosta

uviedol, Ze to preveri.
P. Gdovin poukrizal na dodrZiavanie povinnosti zverejiovaf ridaje o zmluv6ch, objedn6vkach
a fakttrach na intemetovej str6nke Skoly na z6klade zS.kona o slobodnom pristupe k informdcidm.
P. starosta informoval poslancov so Ziadost'ou na mal'ovanie Skolskej jed6lne, s kapacitou MS
(podl'a inform6cie p. Simovej je 15 Ziakov prijatfch do MS a25 Ziakov odch6dza). Prerdba sa

projekt MS - je moZnost' ziskat' prostriedky z MV SR.. Informoval p. Havrillovf, ie podklady z
volieb dlenov do rady Skoly sir na urade, aby si po nich pri3la. Navrhol p. Hawillovej moinosf
schv6lit' materi6ly Skoly najprv na OcZ a potom zobrat na vedomie na rade Skoly, aby nemuselo
b1't' nov6 OcZ. Nrisledne sa p. Havrillov6 dohodla s p. starostom, Ze materialy Skoly sa prerokujti
najprv na rade Skoly a niisledne sa schvdlia na OcZ. Preto sa rozpodtov6 opatrenie Skoly vypustilo
z programu rokovania.

Poslanci k tomuto prijimajf :

o Uznesenie E.l9l20l7
Obecnd zastupitelistvo v Kapu5anoch berie na vedomie inform6ciu riaditefky Skoly o dinnosti v ZS
s ryls llaDusanv.
Hlasovanie za oredloZen,i n6vrh: za:6 proti: 0

P. starosta navrhol l,ypustit' z programu rokovania aj rozpodtov6
prerokuje spolu s rozpodtoqfm opatrenim Skoly.
Hlasovanie za oredloZenri n6vrh: za:6

zdrLal sa: 0

opatrenie obce s tfm, Ze sa

zdrZal sa:. 0proti:0

Prestiivka od 1 l:30 h do I 1 :45 h

Bod i.5 - Roznoitov6 opatrenie i. 1i2017 v ZS s MS Kapu5any.
Bod i. 6 - Rozpoitov6 onatrenie obce Kapu5anv i. 3/2017.
Vypusten6 z programu rokovania.

Bod i. 7 - Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce k nfvrhu zdverein6ho rlitu za rok 2016.

Prin starosta odovzdal slovo hlavn6mu kontrol6rovi obce prinovi Ferencovi.
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Pdn Ferenc skon5tatoval, le kaid! z pitomnfch podklady dostal, a teda si ich mohol pre5tudovaf v
predstihu. Nrisledne poslancom podrobnejSie vysvetlil bod d. 10, bod d. 11, predital z6ver stanoviska
a odporudil poslancom schvrflif ziverednf ridet obce Kapu5any za rok 2016.
P. Gutekovii sa oplftala na bod d. 4 - vysvetlend bolo, Ze v tomto bode 5lo o presun medzi
poloZkami.
Pan starosta sa opjtal, di mri niekto nejakri ot6zku - Ziadne otrlzky uZ neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie 8.2012017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapudanoch berie na vedomie stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce

Kapu5any k zlveredn6mu fdtu obce zarok20l6.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: zat 6 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bod 6. 8 - Snr6va nezdvisl6ho auditora z auditu riitovnei zrivierkv.

P. starosta skon5tatoval, Ze v5etci poslanci boli s touto spr6vou oboznrlmeni a v knitkosti ju zhmul.
Predital podmienen! ntuor auditorky, v ktorom bolo uveden6, Ze Obec Kapuiany konala v srilade
s poZiadavkami zikona o rozpodtovfch pravidl6ch.
Oplital sa poslancov, di m6 niekto k ridtovnej z6vierke nejakri otrizku - Ziadne otrizky neboli.

Bod i. 9 - Zdvereinf riiet otrce Kaoulanv za rok 2016.

P. starosta skonStatoval, Ze poslanci podklady dostali a opjtal sa na pripadn6 otiizky.
P. Dzuricov6 upozomila poslancov na zmenu fdtovania jed6lne.

P. Hawillov6 sa informovala na bod d. 4, na nevyderpand kapitrilov6 vfdavky ana fver SFRB na
do p. Dzuricov6 uviedla, Ze bod d. 4 je spracovanly' podl'a 5koly, nevyderpand kapit6lov6 vfdavky
idri do prebytku hospodrirenia a fver SFRB, toje 18 bj. a 6 bj..
P. Gutekov6 sa oplftala na Skolu - nevyderpan6 dopravn6 z roku 2016 - odpoved'- boli ryderpand
v I.Q 2017.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie E.2ll20l7
Obecn6 zastupitel'stvo v KapuSanoch
schvalluj e

a) celorodn6 hospodrirenie obce Kapu5any za rok 2016 bez v!fuad
b) z6verednyi tdet obce Kapu5any
c) pouZitie prebytku hospodarenia zisten6ho podl'a ustanovenia $ 10 ods. 3 pism. a) ab)

ziikona d. 58312004 Z.z. o rozpottovlich pravidlich uzemnej samospr6vy a o znene
a doplneni niektorlich z6konov v zneni neskoriich predpisov vo v'jSke 134 793,14 EUR a to:
podl'a ustanovenia $16 ods.6 zri,kona d. 58312004 Z.z. o rozpodtovlch pravidl6ch uzemnej

samospr6vy ao zmene a doplneni niektorich z6konov v meni neskor5ich predpisov po
vylrideni nevyderpanfch fdelovo urdenfch prostriedkov zo SR v sume 4 425,56 EIJF.
- prevodom do rezervn6ho fondu celkom 13 133,48 EUR,
- zostatok prebytku hospodi4renia vo vj5ke 117 234,10 EUR je prijmom finandn6ho

rozpodtu obce na rok 2017 .

berie na vedomie
a) spr6vu auditora z overenia rodnej z6vierky a hospodiirenia obce Kapu5any za rok 2016.

Hlasovanie za oredloZeni ndvrh: za:6 proti:0 zdr2al sa: 0



Bod i. 10 - Nivrh V5eobecne zdvlzn6ho nariadenia Obce Kanulanv i. 3/2017 o urieni r"fSkv
dotricie na mzdv a nrevfdzku 5k6l a Skolslcfch zariadeni.

P. starosta informoval poslancov, Ze zmena VZN je na podnet prokur6tora.
P. Ferenc informoval, Ze prvotn6 stanovisko prokuratury bolo bez podnetu prokunitora, ale po

odvolani sa protistrany bol obci zaslan! podnet kraj sk6ho prokuriltora na opravu VZN. Nrisledne
oboznilmil poslancov so stanoviskom prokurdtora, do bolo potrebn6 vo VZN upravit'.
P. Hawillov6 navrhla navf5it'dot6ciu CVf na do bolo skonStatovand, Ze tohto roku sa uZ plati
podl'a zmhiv s CVC a na budrici rok sa m6Ze upravit' dodatkom VZN.

Poslanci k tomuto prijimajf:
r Uznesenie 8.2212017
Obecn6 zastupitelstvo v Kapu5anoch sa uzna3a na V5eobecne zdv'dznom nariadeni Obce Kapu5any
E. 3/2017 o urdeni v,.iSky dotricie na mzdy a prev6dzku 5k6l a Skolskjch zat''adenl
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:6 proti:0 zdrLal sa'. 0
N6vrh bol prijatf . Potrebnd kv6rum: 3/5 pritomnlfch poslancov

Bod i. 11 - Dodatok i. I k Statr[tu Obce Kapu3anv.

P. starosta informoval s vypracovanfm dodatkom Statutu, v ktorom bola pridanri povinn6 komisia
a opravend znenie schvallovania podkladov do kroniky.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie L 2312017
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu3anoch schval'uje dodatok d. I k Statutu obce Kapu5any.
Hlasovanie za predloZenli n6vrh: za:5

Prest6vka od 13:00 - 13:45 h.
Dostavil sa p. Jak5a

proti: 0 zdrial sa: p. Lukdd

Bod i. 12 - Nfvrh na wsporiadanie nozemkov pod komunikriciami ul. Kril'ovslc[. Tehelnri.
Slovenslal. Bardeiovsk6 a Pod hradom.

P. starosta informoval, 2e na zi*Jade uZ prijatdho uznesenia boli vyhotoven6 znaleck6 posudky na
pozemky pod chodnikom ku mlynu, pozemky pod ul. Krrilovskou, Tehelnou, Slovenskou aPod
hradom. Na Ziadosf Urbaridtu Pol'an na rysporiadanie pozemkov bol znalecky posudok urobenlf aj
na ul. Pod hradom po p. Pal5u. Na tieto pozemky budri potrebnd eSte geometrick6 pl6ny.
P. Zemdak informoval, Ze do sa lika znaleck6ho posudku na pozemok pod cestou k p. Pal5ovi, tak
ide o parcelu E, ktorej vlastnikom je 50 os6b, spravuje ju Urbari6t, ale v liste vlastr:rictva nie je
uveden6, Ze sf spr6vcom alebo prenajimatel'om. Cesta sa bude rie5it'aZ po fprave vlastnictva na
Urbari6t, aby sa nejednalo s 50 vlastnikmi.
P. Luk6d sa opftal, di sa mdZe s cenou jednat', alebo sa musia parcely odkupovat' za cenu znal.
posudku? - m6Ze s jednat'.

P. Gdovin navrhol, aby bola zmapovan6 ce16 obec, kde eSte sri nevysporiadand pozemky.
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Poslanci k tomuto prijimajt:
r Uznesenie 8.2412017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch Ziada starostu obce vsfiipit' do jednania s vlastnikmi
pozemkov pod komunikiiciami na ul. Knll'ovsk6, Teheln6, Slovensk6 ohl'adom ich ktpy podl'a
znaleck6ho posudku d. 163/2017 vypracovandho Ing. Martinom Fedot'akom 31.5.2017 .

Hlasovanie za predloZenf ruivrh: za'.7 oroti: 0 zdrLal sa: 0

Bod i. 13 - Ndvrh na obstaranie tzemn6ho n}lnu z6ny ,.Kapu5any. obvtnri z6na Na nEnei
tabuli",
Bod i. 14 - Schvflenie dokumentdcie pre rizemn6 rozhodnutie na stavbv: Obvtni z6na
Kanu5anv - Vtdii hon - Mlyniskd. I. etana - komunikricie a IS.

P. starosta uviedol, Ze ak sa chce oblast'ul. Slovenskej rozvijat, je potrebni uzemnf plan z6ny. Je
potrebn6 rozhodnrif, di sa bude pracovat'len na obltnej z6ne Vtadi hon - Mlyniskri alebo aj na
obytnej z6ne Na niZnej tabuli.
P. Gdovin podotkol, Ze je sice za, ale v minulosti tento plin zlyhal, nakollko poniektori vlastnici
parciel nesrihlasili. P. Luk6d skonitatoval, Zeje potrebn6 na tejto mySlienke pracovat', pretoZe obec
je povinnd vytvrirat' bytov6 z6ny.

Poslanci k tomuto prijimajir:
. Uznesenie 8.2512017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch

a) Schvatuje-n6vrh na obstaranie Uzemn6ho pl6nu z6ny,, Kapu5any, obltnii z6na Na
niZnej tabuli " v rozsahu :

- Pripravnd priice
- Prieskumy a rozbory
- Zadanie.pre Uzemnf plan ,, Kapu3any, obytn6 z6na Na niZnej tabuli "
- N6vrh Uzemndho planu z6ny ,, KapuSany, obytn6 z6na Na niZnej tabuli "

b) Ziada starostu obce zabezpedif vfber spracovatella Uzemldho pliLnu zony v zmysle $ 19a
ods.2 stavebndho zikona.

Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: zat 7 proti: 0 zdrLal sa: 0

r Uznesenie 8.26n0fi
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu5anoch

a) Schval'uje n6vrh na obstaranie Rozhodnutia o umiestneni stavby ,,Kapu5any, obytn6 z6na
Vt6di hon - Mlynisk6, komunik6cie a inZinierske siete - I. etapa "

b) Ziada starostu obce-zabezpedit' projekt pre fzemn6 rozhodnutie stavby ,, Kapu5any, obltn6
z6na YtA{i hon - MlynisktiL, komunikicie a inZinierske siete - I. etapa " a inZiniersku
dinnost'pre ridel obstarania Rozhodnutia o umiestneni stavby ,,Kapu5any, obytnd z6naYtflEi
hon - Mlynisk6, komunikricie a inZinierske siete - I. etapa " v rozsahu podl'a predloZenjch
cenovfch pontk na projektov6 pnice a inZiniersku dinnost'.

Hlasovanie za predloZenli ndvrh: za:7 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bod i. 15 - Zriadenie vecn6ho bremena ku skolaudovaniu kanalizAcie na ul. Novi Stvrt'.

P. starosta informoval, Ze obec dala spracovat' geometrickli plin na ul. Nov6 Stvrt'. Je potrebnd
zriadit' vecnd bremeno na pozemok, ktoqi je vo vlastnictve SUC PSK.



Poslanci k tomuto prijimajt:
r Uznesenie i. 27120L7
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu5anoch srihlasi so zriadenim vecn6ho bremena v zmysle
geometrick6ho plinu d. 27 /2017 vypracovan6ho Kristinou Petrovskou, overendho lng. Andrejom
Tarasovidom dilz 19.5.2017 pod d. Gi - 773117 ato na pozemku par. d. C KN 1372,k.t. KapuSany,

zapisan6ho na LV d. 2346, ktory je vo vlastnictve Pre3ovsk6ho samospr6vneho kraja z d6vodu
realizlcie stavby,,iOV a kanaliz6cia obci Kapu5any, Lada a Sari5ske Poruba" za sumu 1 euro.

Ziadenie vecn6ho bremena sa posudzuje ako pripad hodnj osobitn6ho zretella z d6vodu, Ze sa
jedn6 o verejne prospeinri stavbu v prospech obyvatelov obce Kapuiany.
Hlasovanie za predloZenj nrivrh: za:7 proti:0 zdidsa:0
N6vrh bol prijatf. Potrebn6 kv6rum: 2/3 v5etkjch poslancov splnen6

Bod i. 16 - PredEenie nf iomnfch zmhiv v 6 b,i. a 18 b.i, a pridelenie bvtu v 18 b.i..

P. starosta skonltatoval, Ze poslanci boli so Ziadost'ami obozn6meni, nakolko im boli zaslan6. Dalej
informoval, Ze sa uvolhil jeden byt, na ktory bola prijati len jedna Ziadost', ktor6 splia podmienky.
Oplltal sa poslancov, di m6 niekto otiizku - Ziadne neboli.

Poslanci k tomuto prijimajf :

o Uznesenie i.2812017
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu3anoch srihlasi:
1. s predlZenim n6jomnej zmluvy v obecnfch n6jomnjch bytoch v 18. bj. :

a) na dobu urditri I rok s moZnost'ou opakovan6ho predlZenia zmluvy o n6jme bytu pre p.

Petra Hud6ka od 1.6.2017 ,

b) na dobu urditu 3 roky s moZnosfou opakovan6ho predlZenia zmluvy o ndjme bytu pre
p. Stanislava Jurodka od 1.8.2017,

c) na dobu urditu 3 roky s moZnosfou opakovandho prediZenia zmluvy o nrijme bytu pre
p. Milana Husovsk6ho, od 1.9.2017,

d) na dobu urditri 10 rokov s moZnost'ou opakovandho prediZenia zmlurry o nrijme bytu pre p.
Mririu Fertal ovri od 30.5.2017.

2. s uzatvorenim n6jomnej zmluvy v dvojizbovom_ obecnom nrljomnom byte v 18 bj. na dobu
urditri 3 roky s moZnost'ou opakovandho prediZenia zmluly o nrijme bytu pre p. Martinu
Zelinskir od 1.7 .2017 .

Hlasovanie za oredloZen'i n6vrh: za:7 proti:0 zdrt sa:O

o Uznesenie 8.2912017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu3anoch sihlasi s prediZenim n6jomnej zmlury v obecnfch nrijomnych
bytoch v 6. bj. :

a) na dobu urditu 3 roky s moZnostbu opakovan6ho predlZenia zmluvy o n6jme bytu pre
p. Igndca JuhoSa od 6.7 .2017 ,

b) na dobu urditri 3 roky s moZnost'ou opakovandho predlZenia zmluvy o nrijme bytu pre
p. Martinu Vydumskri a Magdal6nu Hudrikovri od,27 .7 .20.17,

c) na dobu urditu 3 roky s moZnost'ou opakovan6ho predlZenia zmluvy o nrijme bytu pre
p. Jozefa Dobrovita , od29.7 .2017 ,

d) na dobu urditri 3 roky s moZnost'ou opakovan6ho predlZenia zmluvy o nrijme bytu pre
p. Jozefinu Koko5kovri a Mareka Ba}iZa od 1.8.2017.

Hlasovanie za predloZenl/ n6vrh: za:7 proti: 0 zdrLal sa: 0
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Bod i. 17 - Nivrh pl6nu kontrolnei iinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce na II. polrok 2017.

P. Ferenc skon5tatoval, Ze poslancom bol PLin kontrolnej dinnosti zaslanli. Nrimet na vykonanie
kontroly od p. Havrillovej dostal po termine. Ked'Ze pl6n kontrolnej dinnosti bol uZ uzafvoreni
a odoslanf na obec, preto nie je v pl6ne zahmutli, ale ponech6 si ho do budricna.
P. starosta skon5tatoval, Ze kontrola ZS sa ponechri na nesk6r, kedZe kontrolu uZ vykon6vajri ind
orgriny. Dalej uviedol, ie pijal opatrenie - Ziaden materidl zo Skoly nebude na obec prija{, ked'
nebude podpisany riaditel'om 5koly.
P. Gutekovii podala n6wh, aby opetolare obec zadrZiavala Skole 5% na previidzkov6 nrlklady a 10%
mzdovjch nrikladov tak, ako to bolo pred dvoma rokmi, s dim poslanci sthlasili.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie E.3012017
Obecn6 zastupitefstvo v KapuSanoch schval'uje n6vrh pl6nu kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra
na II. polrok 2017.
Hlasovanie za oredloZen'i n6lrh: za'.7 proti: 0 zdrLal sa'. 0

Bod i. 18 - Ziadosti.

P. starosta sa vr6til k Ziadosti p. PrevuZri6kovej z predchidzajriceho OcZ vo veci opravy cesty na ul.
Topoliovej, nakofko na OcZ bolo zle povedan6, Ze sa ulica opravi v dase, ked' sa bude robit' ul.
Cintorinska. Ked sa bude robit'ul. Pod hradom - okolo ihriska, tak I'tedy sa opravi aj ul. Topofov6.
P. Gutekovrl sa informovala, di oprava ul. Pod kadom sa bude hradit'cez projekt Inteneg, na do p.
starosta uviedol, Le z peirazi obce.

Miroslav Sustik - Ziadosf o odkirpenie obecn6ho pozemku

P. starosta oboznrimil poslancov so Ziadost'ou a n6zome na mape parciel ukriaal, ktor6 parcela je
predmetom konania.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie t.3ll20l7
Obecn6 zastupitelstvo v Kapu5anoch schval'uje podl'a $ 9a ods.8 pism. e) zrikona SNR d. 138/1991
Zb. o majetku obci v zneni neskor5ich predpisov, zimer predaja nehnutelhosti vo vlastnictve obce
Kapu5any vk.ri. Kapu5any, zapisan6ho na LV d. 1037 ato pozemok parcela d. KN-C 352, druh
pozemku zastavan6 plochy a nddvoria o vymere 77 m2 .

Obecnd zastupitefstvo posudzuje tento predaj ako pripad hodnj osobitndho netela v zmysle zil<ona
SNR d. 138/1991 Zb. o majetku obci v zneni neskodich predpisov z d6vodq Ze dan;i pozemok je
pre obec nepotrebnlf a dlhorodne bol vyuiivany Liadatefom.
Hlasovanie za predloZenli nrivrh: za'. 7 proti:0 zdrZal sa: 0
N6vrh bol prijat:i. Potrebnd kv6rum: 2/3 v5etkfch poslancov splnen6.

Detsk'i futbalovf t6bor - Ziadost' o prispevok

P. starosta obozn6mil poslancov so Ziadostbu.
P. Gutekov6 sa opy.tala z akych peiazi by sa prispevok poskyol ap. Havrillov6 upriamila
pozomost' na VZ,{ obce o poskytovani dotricii z rozpodtu obce, v ktorom je uvedenly' termin do
kedy je moZnd iiadost' podaf.
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P. Ferenc informoval, Le Liadosf je len zle formulovan6, peniaze nepdjdu vo forme dot6cie, ale
z CVe, ako prispevok na deti z Kapu5ian.

Obec je povinnri vytvorit' podmienky bez rozdielu na to, di sa jedn6 o fyzickri osobu alebo
podnikatelia.
P. Ferenc skon3tatoval, Ze v tomto pdpade Ziadatel'ky nemajri moZnost' napojit' sa na kanaliz6ciu.

Poslanci k tomuto prijimajt:
o Uznesenie E.3212017
Obecn€ zastupitetstvo v Kapu5anoch srihlasi s poskytnutim finandn6ho prispevku na zrealizovatie
dom6cej eOV na par. KN C d. 110 v k.ri. Kapu5any pre p. JUDr. Karin Bihi a Mgr. Sylviu
Glatzovri vo vy5ke 1000,00 eur.
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za:7

JUDr. Baranovid - Ziadosf o kripu lekrirskeho pristroja

P. starosta informoval, Ze predmetnlj pristroj dod6vajf viacerd firmy, preto je potrebn6 urobit'
verejnri srit'zrZ.

N6sledne ku kripe pristroja pre Dr. Baranovida prebehla diskusia, v ktorej niektori poslanci prejavili
svoj kladnf n6zor na kripu pristroja" upozomili, Ze v tomto pripade ide o zdravie obdanov a niektori
poslanci prejavili z pomy ni,zor na kipu pristroja a upozornili na to, aby s podobnly'mi Ziadost'ami
nepri5li aj ostatni lekdri.
Hlasovanie poslancov - za kupu pristroja 4 - p. Gutekovri p. Havrillovrl, p. Jak5a, p. Gdovin

- proti kupe pristroja 3 - p. LapoS, p. Lukid, p. Bada
P. Ferenc upozomil, Ze nie sri pritomni v3etci poslanci aaj ked'je viidSina poslancov za kripu
pristroj4 m6Ze nastat'probldm pri schvaliovani n6jomnej zmluvy na pristroj, pretoZe na schviilenie
n6jomnej zmluvy podl'a osobitndho zretel'a je potrebnd kv6rum 3/5 viidiina vletklfch poslancov.

PrediZenie n6jomnlich zmhiv v b)'toch niZ5ieho Standardu

P. starosta informoval poslancov s platenim n6jomndho. Sri urditi neplatidi, ale nakol'ko zadali
pracovat' na hrade, bude im po dohode s nimi dlZn6 suma st'ahovan6 z vfplaty. Upozomil na
probl6m s dvoma nrijomnikmi, ktori neplatia n6jom a nikde nepracujir, do je pohebnd rie3it'. Ako
pomoc pre starostu by bolo potrebn6 k tomu prijat' uznesenie, aby sa mal pri nepredlZeni zmlury
neplatidom o do opriet'.
Poslanci k tomuto prijimaji:
r Uznesenie 8.3312017
Obecn6 zastupitel'stvo v KapuSanoch nesrihlasi s prediZenim ndjomnej zmluvy o n6jme bytu v BNS
s J6nom Horv6tom a Milenou Horvdtovou v pripade neuhradenia dlZnej sumy za n6jom byhr do 30.
6.2017.

proti: 0 zdrZal sa: 0

proti: 0 zdrZal sa: 0Hlasovanie za predloZenly' n6vrh: za:7

V dase o 15:45 h sa dostavil o. Anderko.
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Stefan Anderko - Ziadost' o odkripenie obecn6ho pozemku

P. starosta predital poslancom Ziadost'p. Anderka a nrizorne na mape parciel uk6zal, ktor6 parcelaje
predmetom konania a susednd parcely.
P. Anderko vysvetlil, Ze predmetnri parcelu uZ dlhodobo uZiva, siim si ju na vlastn6 n6klady upravil,
Ze predmetn6 parcela v minulosti patrila jeho rodine a odkripit' ju chce po bninu.
P. Starosta upozomil, Ze je pohebny sfhlas p. Majirskej, nakol'ko predajom predmetnej parcely sa
znemolni pristup na parcelu v jej vlastnictve a taktieZ je potrebni srihlas p. Zelinskej na prechod
cez jej parcelu, nakotko medzi predmetnou parcelou a parcelou vo vlastnictve p. Anderka sa
nach dza parcela vo vlastnictve p. Zelinskej. Druhou moZnosfou je, aby chybu opravil katastr6lny
urad, ked'Ze p. Anderko tvrdi, ie predmetn6 parcela patrila jeho rodine.
Niisledne p. Anderko poZiadal, Ze ak sa mu predmetn6 parcela neodpredrl, tak aby bol preloZen;i
potok, nakol'ko zasahuje do jeho parcely a aby mu obec vr6tila 200 ,- € za zhotovenie geometrick6ho
planu.
P. Gdovin, ako predseda stavebnej komisie zobral iniciativu na seba a prisl'ribil, Ze k predmetnej
veci sa stretne s dotknut-imi obdanmi (p. Majirskou a p. Zelinskou) a porozpr6va sa s nimi, aby sa
ryjadrili k predaju predmetnej parcely.

Bod i. 19 -R6zne.

P. starosta informoval, Le na obci je zriadend novd pracovn6 miesto - spr6vca hradu, do sa doplnilo
do organizadn6ho poriadku. Toto nov6 miesto je platend z obce, ale nie je potrebnd navfsenie
miezd, nakollko mzdu spr6vcu hradu pokr,.fiia prijem z hradu.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie 8.3412017
Obecnd zastupitel'stvo v Kapuianoch schval'uje dodatok d. I k organizadndmu poriadku Obecndho
riradu v Kapu5anoch.
Hlasovanie za oredloZen'i n6vrh: za:7

P. Luk6d sa opftal, di je na hrade aj sprievodca? - spr6vca hradu je zdro.vei' aj sprievodca
a sprievodcom je aj pani, ktor6 sprev6dzala aj minullf rok. T6 je finaacovan6 tak, ako robotnici na
hrade.
P. Gutekov6 sa opftala, di sa neuvaZuje s panonfunou na veLi na do p. starosta informoval, 2e sa
pracuje na prerobeni projektu Inteneg, ktor'./ obsahoval panoramatick6 fotografie s popisom.
Z projektu sa vlpir5t'a rekon3trukcia kostola a qfstavba retroikoly.
P. Jak3a informoval, Ze by bolo potrebne rozhodnrit', di sa bude robit' e3te jeden rad americk6ho
pochov6vania, nakolko uZ nie je volin6 ani jedno miesto, p. LapoS navrhoval zvdLit aj priestor na
umy a p. Gutekovti sa oplitala na opravu zvonice a dveri na dome smritku. P, starosta informoval, Ze
momentalne sa opraluje plot na cintorine, nrisledne by sa mal robit' nriter zvonice, oprava strechy
avei, 2e sa vymenia aj dvere.
P. Gutekov6 sa informovala, kto reZiruje 30-te vyrodie FS Kapu5andan a nakol'ko star5im
tanednikom budri potrebn6 kroje, preto s k;im mri komunikovat' - p. starosta uviedol, ie ftLia je ra
FS Kapu5andan a ot6zku krojovje potrebnd adresovat' na p. Husovskdho.
P. Gutekovil sa opftala, predo projekt, ktorj podala Skola na asistentov uditel'a a psychol6ga nebol
onfttmen! a dani na schv6lenie rade Skoly? - P. Zemdil< informoval, tak ako na rade Skoly, Ze
podanie projektu neznamen6, Ze projekt prejde a ked aj bude schvdlenj je moZnost', Ze sa zmluva
o dotaciu nepodpiSe. Preto p. riaditefke povedal, aby projekt podala, nakol'ko rada Skoly uZ bola
o tomto projekte obozn6men6 a srihlasila s podanim Ziadosti. P. Hawillov6 informoval, Ze rada

proti:0 zdrZal sa: 0
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Skoly s(rhlasil4 ale projekt nebol celkom dobre prednesen;y' a preto by bolo potrebnd, aby bol
projekt opiitovne prednesenf na rade 3koly. TaktieZ by bolo potrebn6, aby si tento projekt
preStudovali aj poslanci.
P. Havrillov6 sa opltala na chodnik na ul. Hlavej. P. starosta informoval, Ze projekt je hotov"i, je

rozdelenj na dve etapy. Niekotko domov je potrebn6 prv napojit' na kanaliz6ciu a taktieZ je
potrebn6 dorieiif parkovanie pri predajni Milk agro - urobilo by sa vodorovn6 znadenie k domu
pride projektant aj s vyjadrenim policie. Predpokladrl Ze v mesiaci okt6ber by sa mala urobif dast'

chodnika - po p. Tk6da.
P. Lapo5 informoval, Ze je potrebn6 rie5it' parkovanie na ul. Prichovskej, nakol'ko niekedy je
probldm prechodu po tejto ulici.
P. starosta informoval, 2e obci bolo omiimen6, Ze je plLnovan6 oprava mostov zo strany SUC PSK,
ale nevie sa eSte kedy.
P. Havrillov6 sa opjtala na smetn6 n6doby pri COOP Jednote, ktor6 boli pliinovan6 v projekte,

ktorj nepre5iel, na do p. starosta uviedol, aby poslanci priniesli n6vrh rie5enia.
P. Gutekov6 skon5tatoval4 Ze bol stanoveny termin na zvolanie verejnej sch6dze, ale nerealizovala
sa. - Je potrebn€ k tomu prijat' uznesenie. Poslanci sa predbeZne dohodli na mesiaci okt6ber.

Bod I. 15 - Zdver.

Piin starosta sa pod'akoval poslancom za fdast' na tomto zasadnuti.

Ing. J6n Zemd6k
prednosta obecn6ho uradu

Z6pisnicu napisala:
Mgr. Lucia Marcinov6

Overoval:
Ing. Andrej Lapo5

Ing. Stanislav Gdovin
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